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PROTOKÓŁ NR XXIX/2021 

Z SESJI NADZWYCZAJNEJ  

RADY DZIELNICY X 

SWOSZOWICE  
w sprawie: użytków ekologicznych, rozdysponowania dodatkowych 

środków na 2021 r., wniosku do WPF i WPI, korekty budżetu na 2021 r. 

oraz WPF i WPI, przystąpienia do VIII edycji Budżetu Obywatelskiego, 

opinii w sprawie inicjatywy lokalnej, rozszerzenia przedmiotu działania 

Komisji Promocji, Kontaktów z Mieszkańcami i Kultury, nabycia do 

zasobów GMK działek stanowiących pasy drogowe, rozbudowy kanalizacji 

sanitarnej w ramach Programu BIS, zmiany organizacji ruchu drogowego, 

ustalenia warunków zabudowy dla planowanych inwestycji oraz wydania 

opinii w sprawie wydzierżawienia nieruchomości przy ul. Lusińskiej; 

24 marca 2021 roku 
(siedziba Rady Dzielnicy X ul. Inicjatywy Lokalnej 5 

w trybie zdalno-stacjonarnym) 

godz. 16:50 – 21:25 
 

Ad. 1 Otwarcie sesji (stwierdzenie quorum). 

Pan Przewodniczący Maciej Nazimek o godzinie 16:50 powitał obecnych radnych w sali 

obrad oraz radnych biorących udział w sesji w trybie zdalnym. Następnie poinformował 

biorących udział w obradach o fakcie nagrywania sesji w odniesieniu do ochrony danych 

osobowych i przystąpił do procedury sprawdzania listy obecności (w załączeniu) – p. Andrzej 

Adamus – obecny, Andrzej Balicki – obecny,  p. Elżbieta Dąbska – obecna, p. Grzegorz 

Dmytrzak – obecny, p. Andrzej Drąg – obecny, p. Józef Dziedzic – obecny, p. Dominik Galas 

– obecny, p. Konrad Kaczmarczyk – obecny, p. Dorota Kozak – obecna, p. Angelika Kuczaj – 

obecna, p. Wojciech Liszka – obecny, p. Andrzej Łatka – obecny, p. Artur Markiewicz – 

obecny, p. Tadeusz Murzyn – obecny, p. Anna Nazimek – obecna, p. Maciej Nazimek – 

obecny, p. Rafał Oświęcimka – obecny, p. Agnieszka Pogoda-Tota – obecna, p. Dariusz 

Rejek – obecny, p. Adam Rymont – obecny, p. Bożena Zając – obecna. 

Na podstawie listy obecności stwierdził quorum i otworzył obrady XXIX sesji nadzwyczajnej 

Rady Dzielnicy X Swoszowice. Na sali obrad oraz w trybie zdalnym obecnych było 21 

członków Rady. 

Gość: p. Michał Starobrat Radny Miasta Krakowa. 

Pan Przewodniczący ogłosił 10 minut przerwy, celem rozwiązania problemu zbyt dużej ilości 

osób w sali obrad w stosunku do ilości terminowych zgłoszeń udziału w sesji w sposób 

stacjonarny. 

 

(po przerwie) 

 

Pan Przewodniczący wznowił obrady i poinformował radnych, że ze względu na stan 

epidemiologiczny i zbyt dużą ilość radnych biorących udział w sesji stacjonarnej  zmuszony 

jest ogłosić przerwę do dnia jutrzejszego, celem znalezienia większej sali lub część obecnych 

radnych w sali obrad przejdzie na tryb zdalny. Następnie ogłosił 5 minut przerwy celem 

wyboru przez radnych obecnych na sali obrad odpowiednie opcji.  

 

(po przerwie) 
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Pan Przewodniczący wznowił obrady i poinformował wszystkich, iż część z obecnych 

radnych przeszła na tryb zdalny.  

 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad XXIX sesji nadzwyczajnej Rady Dzielnicy X 

Swoszowice. 

Pan Przewodniczący poinformował, iż wpłynął wniosek podpisany przez 3 radnych 

o odstąpienie od wymogu określonego w § 27 ust. 3 i ust. 5 Statutu (czyli obowiązku 

przedłożenia projektów uchwał Przewodniczącemu w terminie co najmniej 8 dni przed sesją 

oraz zamieszczenia na stronie internetowej Dzielnicy oraz na tablicy ogłoszeń Dzielnicy) dla 

poniższego projektu uchwały. 

Projekt Komisji Inicjatyw Lokalnych i ds. Budżetu Obywatelskiego. 

Druk nr 316 

w sprawie przystąpienia do VIII edycji Budżetu Obywatelskiego w roku 2021. 

Następnie wniosek dot. ww. projektu uchwały podpisało 4 kolejnych radnych obecnych na 

sali obrad, a poparcie zdalne zadeklarowali: p. Andrzej Adamus, p. Andrzej Balicki, 

p. Elżbieta Dąbska oraz p. Grzegorz Dmytrzak. 

 

Po przygotowaniu kompletnego wniosku p. Przewodniczący poinformował obecnych, że 

wpłynęły też wnioski Zarządu o odstąpienie od wymogu określonego w § 27 ust. 3 i ust. 5 

Statutu (czyli obowiązku przedłożenia projektów uchwał Przewodniczącemu w terminie co 

najmniej 8 dni przed sesją oraz zamieszczenia na stronie internetowej Dzielnicy oraz na 

tablicy ogłoszeń Dzielnicy).  

Następnie poinformował obecnych, iż poniższy projekt grupy radnych został wycofany przez 

osoby, które go przygotowały, w związku z tym nie wymaga głosowania odstąpienie od jego 

procedowania. 

Druk nr 296 

w sprawie objęcia obszarów łąkowych na osiedlu Kliny użytkiem ekologicznym „Łąki na 

Klinach”. 

 

Pan Przewodniczący przystąpił do procedowania wniosków Zarządu o odstąpienie od 

wymogu określonego w § 27 ust. 3 i ust. 5 Statutu (czyli obowiązku przedłożenia projektów 

uchwał Przewodniczącemu w terminie co najmniej 8 dni przed sesją oraz zamieszczenia na 

stronie internetowej Dzielnicy oraz na tablicy ogłoszeń Dzielnicy), poddając je pod 

głosowanie, celem wprowadzenia do porządku obrad poniższych projektów uchwał. 

 

Projekt Komisji Budżetowej. 

Druk nr 297 

w sprawie zmiany uchwały Nr XXI/226/2020 z dnia 3 lipca 2020 r. z późn. zm. w sprawie 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X Swoszowice na rok 

2021. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – za, p. Andrzej Drąg – nie głosował, p. Józef Dziedzic – za, 

p. Dominik Galas – za, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota Kozak – za, p. Angelika 

Kuczaj – za, p. Wojciech Liszka – za, p. Andrzej Łatka – za, p. Artur Markiewicz – za, 

p. Tadeusz Murzyn – za, p. Anna Nazimek – za, p. Maciej Nazimek – za, p. Rafał 

Oświęcimka – za, p. Agnieszka Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam Rymont – 

za, p. Bożena Zając – za. 
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20-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 1 osoba nie wzięła udziału 

w głosowaniu.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Budżetowej. 

Druk nr 298 

w sprawie: wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej zadania planowanego przez Radę Dzielnicy X Swoszowice do 

realizacji w latach 2021–2023. 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – za, p. Andrzej Drąg – nie głosował, p. Józef Dziedzic – za, 

p. Dominik Galas – za, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota Kozak – za, p. Angelika 

Kuczaj – za, p. Wojciech Liszka – za, p. Andrzej Łatka – za, p. Artur Markiewicz – za, 

p. Tadeusz Murzyn – za, p. Anna Nazimek – za, p. Maciej Nazimek – za, p. Rafał 

Oświęcimka – za, p. Agnieszka Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam Rymont – 

za, p. Bożena Zając – za. 

20-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 1 osoba nie wzięła udziału 

w głosowaniu.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Budżetowej. 

Druk nr 299 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X 

Swoszowice na rok 2021. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – za, p. Andrzej Drąg – nie głosował, p. Józef Dziedzic – za, 

p. Dominik Galas – za, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota Kozak – za, p. Angelika 

Kuczaj – za, p. Wojciech Liszka – za, p. Andrzej Łatka – za, p. Artur Markiewicz – za, 

p. Tadeusz Murzyn – za, p. Anna Nazimek – za, p. Maciej Nazimek – za, p. Rafał 

Oświęcimka – za, p. Agnieszka Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam Rymont – 

za, p. Bożena Zając – za. 

20-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 1 osoba nie wzięła udziału 

w głosowaniu.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Budżetowej. 

Druk nr 300 

w sprawie korekty uchwały nr XVIII/199/2020 z dnia 30 kwietnia 2020 r. w sprawie: 

wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadania inwestycyjnego planowanego 

przez Radę Dzielnicy X Swoszowice do realizacji w latach 2020 – 2021. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – za, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, p. Dominik Galas – 

za, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota Kozak – za, p. Angelika Kuczaj – za, p. Wojciech 

Liszka – za, p. Andrzej Łatka – za, p. Artur Markiewicz – za, p. Tadeusz Murzyn – za, 

p. Anna Nazimek – za, p. Maciej Nazimek – za, p. Rafał Oświęcimka – za, p. Agnieszka 

Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam Rymont – za, p. Bożena Zając – za. 
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21-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Ochrony Środowiska. 

Druk nr 301 

w sprawie ustanowienia użytków ekologicznych na terenach przyległych do os. Kliny.  

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – za, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, p. Dominik Galas – 

za, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota Kozak – za, p. Angelika Kuczaj – za, p. Wojciech 

Liszka – za, p. Andrzej Łatka – za, p. Artur Markiewicz – za, p. Tadeusz Murzyn – za, 

p. Anna Nazimek – za, p. Maciej Nazimek – za, p. Rafał Oświęcimka – za, p. Agnieszka 

Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam Rymont – za, p. Bożena Zając – za. 

21-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Promocji, Kontaktów z Mieszkańcami i Kultury. 

Druk nr 302 

w sprawie rozszerzenia przedmiotu działania Komisji Promocji, Kontaktów 

z Mieszkańcami i Kultury Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – za, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, p. Dominik Galas – 

za, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota Kozak – za, p. Angelika Kuczaj – za, p. Wojciech 

Liszka – za, p. Andrzej Łatka – za, p. Artur Markiewicz – za, p. Tadeusz Murzyn – za, 

p. Anna Nazimek – za, p. Maciej Nazimek – za, p. Rafał Oświęcimka – za, p. Agnieszka 

Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam Rymont – za, p. Bożena Zając – za. 

21-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 303 

w sprawie nabycia do zasobów Gminy Miejskiej Kraków działek stanowiących pas 

drogowy ulicy Nałęczowskiej. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – za, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, p. Dominik Galas – 

za, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota Kozak – za, p. Angelika Kuczaj – za, p. Wojciech 

Liszka – za, p. Andrzej Łatka – za, p. Artur Markiewicz – za, p. Tadeusz Murzyn – za, 

p. Anna Nazimek – za, p. Maciej Nazimek – za, p. Rafał Oświęcimka – za, p. Agnieszka 

Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam Rymont – za, p. Bożena Zając – za. 

21-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 304 

w sprawie nabycia do zasobów Gminy Miejskiej Kraków działek stanowiących pas 

drogowy ulicy Herbowej. 

 



 6 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – za, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, p. Dominik Galas – 

za, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota Kozak – za, p. Angelika Kuczaj – za, p. Wojciech 

Liszka – za, p. Andrzej Łatka – za, p. Artur Markiewicz – za, p. Tadeusz Murzyn – za, 

p. Anna Nazimek – za, p. Maciej Nazimek – za, p. Rafał Oświęcimka – za, p. Agnieszka 

Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam Rymont – nie głosował, p. Bożena Zając – 

za. 

20-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 1 osoba nie wzięła udziału 

w głosowaniu. 

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 305 

w sprawie wydania opinii dot. wykonania sieci kanalizacyjnej dla mieszkańców ulicy 

Sawiczewskich w ramach Programu inwestycyjnego dla dzielnic Krakowa pn. „Budowa 

Infrastruktury Sanitarnej (BIS)”. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – za, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, p. Dominik Galas – 

za, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota Kozak – za, p. Angelika Kuczaj – za, p. Wojciech 

Liszka – za, p. Andrzej Łatka – za, p. Artur Markiewicz – za, p. Tadeusz Murzyn – za, 

p. Anna Nazimek – za, p. Maciej Nazimek – za, p. Rafał Oświęcimka – za, p. Agnieszka 

Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam Rymont – za, p. Bożena Zając – za. 

21-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 306 

w sprawie utworzenia strefy zamieszkania w ciągu ul. Smoleńskiego na odcinku od 

skrzyżowania z ul. Inicjatywy Lokalnej do ul. Dzikiej Róży, z zastosowaniem szykan 

drogowych. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – za, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, p. Dominik Galas – 

za, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota Kozak – za, p. Angelika Kuczaj – za, p. Wojciech 

Liszka – za, p. Andrzej Łatka – za, p. Artur Markiewicz – za, p. Tadeusz Murzyn – za, 

p. Anna Nazimek – za, p. Maciej Nazimek – za, p. Rafał Oświęcimka – za, p. Agnieszka 

Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam Rymont – za, p. Bożena Zając – za. 

21-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 307 

w sprawie wydania opinii dot. wprowadzenia oznakowania „zakaz zatrzymywania się” 

na drodze wewnętrznej ul. Libertowskiej. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – za, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, p. Dominik Galas – 

za, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota Kozak – za, p. Angelika Kuczaj – za, p. Wojciech 

Liszka – za, p. Andrzej Łatka – za, p. Artur Markiewicz – za, p. Tadeusz Murzyn – za, 
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p. Anna Nazimek – za, p. Maciej Nazimek – za, p. Rafał Oświęcimka – za, p. Agnieszka 

Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam Rymont – za, p. Bożena Zając – za. 

21-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 308 

w sprawie wprowadzenia nowego oznakowania drogowego na ul. Księżycowej. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – za, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, p. Dominik Galas – 

za, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota Kozak – za, p. Angelika Kuczaj – za, p. Wojciech 

Liszka – za, p. Andrzej Łatka – za, p. Artur Markiewicz – za, p. Tadeusz Murzyn – za, 

p. Anna Nazimek – za, p. Maciej Nazimek – za, p. Rafał Oświęcimka – za, p. Agnieszka 

Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam Rymont – za, p. Bożena Zając – za. 

21-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 309 

w sprawie wydania opinii dot. zmiany organizacji ruchu na odcinku od wjazdu do 

Parku Maćka i Doroty do końca ślepej części ulicy Wichrowej. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – za, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, p. Dominik Galas – 

za, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota Kozak – za, p. Angelika Kuczaj – za, p. Wojciech 

Liszka – za, p. Andrzej Łatka – za, p. Artur Markiewicz – za, p. Tadeusz Murzyn – za, 

p. Anna Nazimek – za, p. Maciej Nazimek – za, p. Rafał Oświęcimka – za, p. Agnieszka 

Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam Rymont – za, p. Bożena Zając – za. 

21-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 310 

w sprawie wydania opinii dot. przesunięcia progu zwalniającego na ulicy Bluszczowej. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – za, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, p. Dominik Galas – 

za, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota Kozak – za, p. Angelika Kuczaj – za, p. Wojciech 

Liszka – za, p. Andrzej Łatka – za, p. Artur Markiewicz – za, p. Tadeusz Murzyn – za, 

p. Anna Nazimek – za, p. Maciej Nazimek – za, p. Rafał Oświęcimka – za, p. Agnieszka 

Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam Rymont – za, p. Bożena Zając – za. 

21-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 311 

w sprawie pozostawienia ruchu dwukierunkowego na ulicy Bluszczowej. 
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Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – za, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, p. Dominik Galas – 

za, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota Kozak – za, p. Angelika Kuczaj – za, p. Wojciech 

Liszka – za, p. Andrzej Łatka – za, p. Artur Markiewicz – za, p. Tadeusz Murzyn – za, 

p. Anna Nazimek – za, p. Maciej Nazimek – za, p. Rafał Oświęcimka – za, p. Agnieszka 

Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam Rymont – za, p. Bożena Zając – za. 

21-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 312 

w sprawie wydania opinii dot. budowy budynku handlowo-usługowo-magazynowego 

wraz z infrastrukturą w rejonie ul. Smoleńskiego w Krakowie i ul. Świetlistej 

w Libertowie. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – nie głosował, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, 

p. Dominik Galas – za, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota Kozak – za, p. Angelika 

Kuczaj – za, p. Wojciech Liszka – za, p. Andrzej Łatka – za, p. Artur Markiewicz – za, 

p. Tadeusz Murzyn – za, p. Anna Nazimek – za, p. Maciej Nazimek – za, p. Rafał 

Oświęcimka – za, p. Agnieszka Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam Rymont – 

za, p. Bożena Zając – za. 

20-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 1 osoba nie wzięła udziału 

w głosowaniu.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 313 

w sprawie wydania opinii dot. budowy budynku biurowo-usługowo-handlowo-

mieszkalnego wraz z infrastrukturą przy ul. Zakopiańskiej 167-165 w Krakowie. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – za, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, p. Dominik Galas – 

za, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota Kozak – za, p. Angelika Kuczaj – za, p. Wojciech 

Liszka – za, p. Andrzej Łatka – za, p. Artur Markiewicz – za, p. Tadeusz Murzyn – za, 

p. Anna Nazimek – za, p. Maciej Nazimek – za, p. Rafał Oświęcimka – za, p. Agnieszka 

Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam Rymont – za, p. Bożena Zając – za. 

21-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 314 

w sprawie montażu luster drogowych na ul. Bluszczowej. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – za, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, p. Dominik Galas – 

za, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota Kozak – za, p. Angelika Kuczaj – za, p. Wojciech 

Liszka – za, p. Andrzej Łatka – za, p. Artur Markiewicz – za, p. Tadeusz Murzyn – za, 

p. Anna Nazimek – za, p. Maciej Nazimek – za, p. Rafał Oświęcimka – za, p. Agnieszka 

Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam Rymont – za, p. Bożena Zając – za. 



 9 

21-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 315 

w sprawie wydania opinii dot. wydzierżawienia nieruchomości przy ul. Lusińskiej. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – za, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, p. Dominik Galas – 

za, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota Kozak – za, p. Angelika Kuczaj – za, p. Wojciech 

Liszka – za, p. Andrzej Łatka – za, p. Artur Markiewicz – za, p. Tadeusz Murzyn – za, 

p. Anna Nazimek – za, p. Maciej Nazimek – za, p. Rafał Oświęcimka – za, p. Agnieszka 

Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam Rymont – za, p. Bożena Zając – za. 

21-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Inicjatyw Lokalnych i ds. Budżetu Obywatelskiego. 

Druk nr 316 

w sprawie przystąpienia do VIII edycji Budżetu Obywatelskiego w roku 2021. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – za, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, p. Dominik Galas – 

za, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota Kozak – za, p. Angelika Kuczaj – za, p. Wojciech 

Liszka – za, p. Andrzej Łatka – za, p. Artur Markiewicz – za, p. Tadeusz Murzyn – za, 

p. Anna Nazimek – za, p. Maciej Nazimek – za, p. Rafał Oświęcimka – za, p. Agnieszka 

Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam Rymont – za, p. Bożena Zając – za. 

21-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Pan Michał Starobrat Radny Miasta Krakowa zgłosił wniosek, aby w pierwszej kolejności 

procedować druk nr 301 w sprawie ustanowienia użytków ekologicznych na terenach 

przyległych do os. Kliny.  

 

Pan Andrzej Łatka poinformował, iż jest przeciwny ww. wnioskowi. 

 

Pan Przewodniczący ogłosił 2 minuty przerwy. 

 

(po przerwie) 

 

Pan Przewodniczący wznowił obrady i poddał pod głosowanie wniosek zgłoszony przez 

p. Radnego Michała Starobrata o procedowanie w pierwszej kolejności poniższego projektu 

uchwały. 

 

Projekt Komisji Ochrony Środowiska. 

Druk nr 301 

w sprawie ustanowienia użytków ekologicznych na terenach przyległych do os. Kliny.  

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – nie głosował, p. Elżbieta Dąbska 

– za, p. Grzegorz Dmytrzak – wstrzymujący, p. Andrzej Drąg – przeciw, p. Józef Dziedzic – 

wstrzymujący, p. Dominik Galas – za, p. Konrad Kaczmarczyk – wstrzymujący, p. Dorota 
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Kozak – za, p. Angelika Kuczaj – za, p. Wojciech Liszka – przeciw, p. Andrzej Łatka – 

przeciw, p. Artur Markiewicz – wstrzymujący, p. Tadeusz Murzyn – za, p. Anna Nazimek – 

przeciw, p. Maciej Nazimek – przeciw, p. Rafał Oświęcimka – za, p. Agnieszka Pogoda-Tota 

– wstrzymujący, p. Dariusz Rejek – wstrzymujący, p. Adam Rymont – wstrzymujący, 

p. Bożena Zając – za. 

8-głosów za, 5-głosów przeciw, 7-głosów wstrzymujących się. 1 osoba nie wzięła udziału 

w głosowaniu. 

Wniosek został przyjęty. 

 

Pan Andrzej Łatka zgłosił wniosek formalny o ograniczenie czasu wypowiedzi do 3 minut. 

 

W dyskusji w powyższej sprawie udział wzięli: 

p. Przewodniczący, p. Angelika Kuczaj, p. Andrzej Łatka, p. Agnieszka Pogoda-Tota, 

p. Przewodniczący, p. Angelika Kuczaj. 

 

Podczas dyskusji ustalono, aby nie przedłużać sesji i przystąpić do realizacji porządku obrad. 

Wobec braku kolejnych uwag p. Przewodniczący, zgodnie z § 18 ust. 6 Statutu stwierdził, iż 

projekt porządku obrad, wraz z wprowadzonymi zmianami stanowi porządek obrad XXIX 

sesji nadzwyczajnej Rady Dzielnicy X Swoszowice, w następującym kształcie: 

 

Porządek obrad 

XXIX sesji nadzwyczajnej  

Rady Dzielnicy X Swoszowice 

w sprawie: użytków ekologicznych, rozdysponowania dodatkowych środków na 2021 r., 

wniosku do WPF i WPI, korekty budżetu na 2021 r. oraz WPF i WPI, przystąpienia do 

VIII edycji Budżetu Obywatelskiego, opinii w sprawie inicjatywy lokalnej, rozszerzenia 

przedmiotu działania Komisji Promocji, Kontaktów z Mieszkańcami i Kultury, nabycia 

do zasobów GMK działek stanowiących pasy drogowe, rozbudowy kanalizacji 

sanitarnej w ramach Programu BIS, zmiany organizacji ruchu drogowego, ustalenia 

warunków zabudowy dla planowanych inwestycji oraz wydania opinii w sprawie 

wydzierżawienia nieruchomości przy ul. Lusińskiej; 

24.03.2021 r. 

 

1. Otwarcie sesji (stwierdzenie quorum). 

2. Przedstawienie porządku obrad XXIX sesji nadzwyczajnej Rady Dzielnicy X 

Swoszowice. 

3. Projekty uchwał Rady. 

Druk nr 301 

w sprawie ustanowienia użytków ekologicznych na terenach przyległych do os. Kliny.  

/projekt Komisji Ochrony Środowiska/ 

Druk nr 297 

w sprawie zmiany uchwały Nr XXI/226/2020 z dnia 3 lipca 2020 r. z późn. zm. w sprawie 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X Swoszowice na rok 

2021. 

/projekt Komisji Budżetowej/ 
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Druk nr 298 

w sprawie: wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej zadania planowanego przez Radę Dzielnicy X Swoszowice do 

realizacji w latach 2021–2023. 

/projekt Komisji Budżetowej/ 

Druk nr 299 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X 

Swoszowice na rok 2021. 

/projekt Komisji Budżetowej/ 

Druk nr 300 

w sprawie korekty uchwały nr XVIII/199/2020 z dnia 30 kwietnia 2020 r. w sprawie: 

wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadania inwestycyjnego planowanego 

przez Radę Dzielnicy X Swoszowice do realizacji w latach 2020 – 2021. 

/projekt Komisji Budżetowej/ 

Druk nr 302 

w sprawie rozszerzenia przedmiotu działania Komisji Promocji, Kontaktów 

z Mieszkańcami i Kultury Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

/projekt Komisji Promocji, Kontaktów z Mieszkańcami i Kultury/ 

Druk nr 303 

w sprawie nabycia do zasobów Gminy Miejskiej Kraków działek stanowiących pas 

drogowy ulicy Nałęczowskiej. 

/projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych/ 

Druk nr 304 

w sprawie nabycia do zasobów Gminy Miejskiej Kraków działek stanowiących pas 

drogowy ulicy Herbowej. 

/projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych/ 

Druk nr 305 

w sprawie wydania opinii dot. wykonania sieci kanalizacyjnej dla mieszkańców ulicy 

Sawiczewskich w ramach Programu inwestycyjnego dla dzielnic Krakowa pn. „Budowa 

Infrastruktury Sanitarnej (BIS)”. 

/projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych/ 

Druk nr 306 

w sprawie utworzenia strefy zamieszkania w ciągu ul. Smoleńskiego na odcinku od 

skrzyżowania z ul. Inicjatywy Lokalnej do ul. Dzikiej Róży, z zastosowaniem szykan 

drogowych. 

/projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych/ 

Druk nr 307 

w sprawie wydania opinii dot. wprowadzenia oznakowania „zakaz zatrzymywania się” 

na drodze wewnętrznej ul. Libertowskiej. 

/projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych/ 

Druk nr 308 

w sprawie wprowadzenia nowego oznakowania drogowego na ul. Księżycowej. 

/projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych/ 

Druk nr 309 

w sprawie wydania opinii dot. zmiany organizacji ruchu na odcinku od wjazdu do 

Parku Maćka i Doroty do końca ślepej części ulicy Wichrowej. 

/projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych/ 
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Druk nr 310 

w sprawie wydania opinii dot. przesunięcia progu zwalniającego na ulicy Bluszczowej. 

/projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych/ 

Druk nr 311 

w sprawie pozostawienia ruchu dwukierunkowego na ulicy Bluszczowej. 

/projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych/ 

Druk nr 312 

w sprawie wydania opinii dot. budowy budynku handlowo-usługowo-magazynowego 

wraz z infrastrukturą w rejonie ul. Smoleńskiego w Krakowie i ul. Świetlistej 

w Libertowie. 

/projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych/ 

Druk nr 313 

w sprawie wydania opinii dot. budowy budynku biurowo-usługowo-handlowo-

mieszkalnego wraz z infrastrukturą przy ul. Zakopiańskiej 167-165 w Krakowie. 

/projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych/ 

Druk nr 314 

w sprawie montażu luster drogowych na ul. Bluszczowej. 

/projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych/ 

Druk nr 315 

w sprawie wydania opinii dot. wydzierżawienia nieruchomości przy ul. Lusińskiej. 

/projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych/ 

Druk nr 316 

w sprawie przystąpienia do VIII edycji Budżetu Obywatelskiego w roku 2021. 

/projekt Komisji Inicjatyw Lokalnych i ds. Budżetu Obywatelskiego/ 

4. Oświadczenia i komunikaty.     

Następnie prowadzący obrady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 3 Projekty uchwał Rady.  

Pierwszy projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Ochrony Środowiska. 

Druk nr 301 

w sprawie ustanowienia użytków ekologicznych na terenach przyległych do os. Kliny.  

Pan Przewodniczący oddał głos p. Dorocie Kozak Przewodniczącej Komisji Ochrony 

Środowiska. 

 

Pani Dorota Kozak przeczytała niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Pan Przewodniczący poinformował wszystkich, iż niniejszy projekt uchwały ma poparcie 

radnych z os. Kliny. Podkreślił również, iż bierze udział w pracach Zespołu Zadaniowego 

powołanego przez Radę Miasta Krakowa. Następnie otworzył dyskusję. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

p. Michał Starobrat Radny Miasta Krakowa, p. Przewodniczący, p. Andrzej Łatka, p. Michał 

Starobrat Radny Miasta Krakowa, p. Andrzej Łatka, p. Przewodniczący, p. Michał Starobrat 

Radny Miasta Krakowa, p. Przewodniczący. 

 

Podczas dyskusji omówiono kwestie związane już z uchwalonymi miejscowymi planami 

zagospodarowania przestrzennego na terenie os. Kliny, ewentualnymi kosztami odszkodowań 

oraz sprawami własnościowymi przedmiotowych terenów. 

 

Pan Tadeusz Murzyn zgłosił wniosek formalny o zakończenie dyskusji. 
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Pan Artur Markiewicz poinformował, iż jest przeciw ww. wnioskowi formalnemu, poruszając 

kwestię związaną z przekształceniem omawianych terenów na zielone. 

 

W dyskusji w powyższej sprawie udział wzięli: 

p. Przewodniczący, p. Adam Rymont. 

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek formalny zgłoszony przez p. Tadeusza 

Murzyna. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – za, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, p. Dominik Galas – 

za, p. Konrad Kaczmarczyk – wstrzymujący, p. Dorota Kozak – za, p. Angelika Kuczaj – za, 

p. Wojciech Liszka – za, p. Andrzej Łatka – wstrzymujący, p. Artur Markiewicz – za, 

p. Tadeusz Murzyn – za, p. Anna Nazimek – za, p. Maciej Nazimek – za, p. Rafał 

Oświęcimka – za, p. Agnieszka Pogoda-Tota – przeciw, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam 

Rymont – przeciw, p. Bożena Zając – za. 

17-głosów za, 2-głosy przeciw, 2-głosy wstrzymujące się. 

Wniosek został przyjęty. Dyskusja została zakończona. 

 

Następnie p. Przewodniczący poddał pod głosowanie niniejszy projekt uchwały. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – wstrzymujący, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, 

p. Dominik Galas – za, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota Kozak – za, p. Angelika 

Kuczaj – za, p. Wojciech Liszka – za, p. Andrzej Łatka – za, p. Artur Markiewicz – 

wstrzymujący, p. Tadeusz Murzyn – za, p. Anna Nazimek – za, p. Maciej Nazimek – za, 

p. Rafał Oświęcimka – za, p. Agnieszka Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam 

Rymont – za, p. Bożena Zając – za. 

19-głosów za, 0-głosów przeciw, 2-głosy wstrzymujące się. 

Uchwała nr XXIX/282/2021 została podjęta. 

 

Pan Michał Starobrat Radny Miasta Krakowa podziękował za podjęcie niniejszej uchwały.  

 

Pan Przewodniczący przystąpił do procedowania kolejnego projektu uchwały 

przygotowanego przez Komisję Budżetową. 

Druk nr 297 

w sprawie zmiany uchwały Nr XXI/226/2020 z dnia 3 lipca 2020 r. z późn. zm. w sprawie 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X Swoszowice na rok 

2021. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Andrzejowi Balickiemu Przewodniczącemu Komisji 

Budżetowej. 

 

Pan Andrzej Balicki przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 

i załącznikiem. 

 

Pan Józef Dziedzic odczytał poprawkę dot. zmiany realizatora zadania pn. „Zakup rolet dla 

budynku OSP Zbydniowice ul. Matematyków Krakowskich 102”. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 
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W dyskusji udział wzięli: 

p. Andrzej Balicki, p. Józef Dziedzic, p. Andrzej Balicki. 

 

Podczas dyskusji omówiono kwestie związane z poprawką. 

 

Po zakończeniu dyskusji p. Przewodniczący poddał poprawkę przygotowaną przez p. Józefa 

Dziedzica pod głosowanie. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – wstrzymujący, p. Elżbieta Dąbska 

– za, p. Grzegorz Dmytrzak – za, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, 

p. Dominik Galas – nie głosował, p. Konrad Kaczmarczyk – wstrzymujący, p. Dorota Kozak 

– za, p. Angelika Kuczaj – za, p. Wojciech Liszka – wstrzymujący, p. Andrzej Łatka – 

wstrzymujący, p. Artur Markiewicz – za, p. Tadeusz Murzyn – za, p. Anna Nazimek – 

wstrzymujący, p. Maciej Nazimek – wstrzymujący, p. Rafał Oświęcimka – za, p. Agnieszka 

Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – wstrzymujący, p. Adam Rymont – za, p. Bożena Zając 

– za. 

13-głosów za, 0-głosów przeciw, 7-głosów wstrzymujących się. 1 osoba nie wzięła udziału 

w głosowaniu. 

Poprawka została przyjęta. 

 

Po przyjęciu ww. poprawki p. Przewodniczący poddał pod głosowanie niniejszy projekt 

uchwały z jej uwzględnieniem. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – za, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, p. Dominik Galas – 

nie głosował, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota Kozak – za, p. Angelika Kuczaj – za, 

p. Wojciech Liszka – za, p. Andrzej Łatka – za, p. Artur Markiewicz – za, p. Tadeusz Murzyn 

– za, p. Anna Nazimek – za, p. Maciej Nazimek – za, p. Rafał Oświęcimka – za, p. Agnieszka 

Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam Rymont – za, p. Bożena Zając – za. 

20-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 1 osoba nie wzięła udziału 

w głosowaniu. 

Uchwała nr XXIX/283/2021 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Budżetową. 

Druk nr 298 

w sprawie: wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej zadania planowanego przez Radę Dzielnicy X Swoszowice do 

realizacji w latach 2021–2023. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Andrzejowi Balickiemu Przewodniczącemu Komisji 

Budżetowej. 

 

Pan Andrzej Balicki przeczytał niniejszy projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał 

niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – za, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, p. Dominik Galas – 

nie głosował, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota Kozak – za, p. Angelika Kuczaj – za, 

p. Wojciech Liszka – za, p. Andrzej Łatka – za, p. Artur Markiewicz – za, p. Tadeusz Murzyn 
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– za, p. Anna Nazimek – za, p. Maciej Nazimek – za, p. Rafał Oświęcimka – za, p. Agnieszka 

Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam Rymont – za, p. Bożena Zając – za. 

20-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 1 osoba nie wzięła udziału 

w głosowaniu. 

Uchwała nr XXIX/284/2021 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Budżetową. 

Druk nr 299 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X 

Swoszowice na rok 2021. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Andrzejowi Balickiemu Przewodniczącemu Komisji 

Budżetowej. 

Pan Andrzej Balicki przeczytał niniejszy projekt uchwały. 

 

Pan Wojciech Liszka odczytał poprawkę dot. umieszczenia kolejnej zmiany budżetowej 

w niniejszym projekcie uchwały. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał 

ww. poprawkę pod głosowanie. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – przeciw, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – za, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – wstrzymujący, 

p. Dominik Galas – nie głosował, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota Kozak – przeciw, 

p. Angelika Kuczaj – wstrzymujący, p. Wojciech Liszka – za, p. Andrzej Łatka – nie 

głosował, p. Artur Markiewicz – przeciw, p. Tadeusz Murzyn – za, p. Anna Nazimek – za, 

p. Maciej Nazimek – za, p. Rafał Oświęcimka – za, p. Agnieszka Pogoda-Tota – za, 

p. Dariusz Rejek – za, p. Adam Rymont – za, p. Bożena Zając – wstrzymujący. 

13-głosów za, 3-głosy przeciw, 3-głosy wstrzymujące się. 2 osoby nie wzięły udziału w 

głosowaniu. 

Poprawka została przyjęta. 

 

Po przyjęciu ww. poprawki p. Przewodniczący poddał pod głosowanie niniejszy projekt 

uchwały z jej uwzględnieniem. 

 

Przed głosowaniem p. Rafał Oświęcimka poruszył kwestię przyjętej poprawki i ostatecznego 

kształtu podejmowanej uchwały. 

 

W dyskusji w powyższej sprawie udział wzięli: 

p. Andrzej Balicki, p. Wojciech Liszka, p. Rafał Oświęcimka.  

 

Po zakończonej dyskusji przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – za, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, p. Dominik Galas – 

nie głosował, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota Kozak – za, p. Angelika Kuczaj – za, 

p. Wojciech Liszka – za, p. Andrzej Łatka – za, p. Artur Markiewicz – wstrzymujący, 

p. Tadeusz Murzyn – za, p. Anna Nazimek – za, p. Maciej Nazimek – za, p. Rafał 

Oświęcimka – za, p. Agnieszka Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam Rymont – 

za, p. Bożena Zając – za. 
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19-głosów za, 0-głosów przeciw, 1-głos wstrzymujący się. 1 osoba nie wzięła udziału w 

głosowaniu. 

Uchwała nr XXIX/285/2021 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Budżetową. 

Druk nr 300 

w sprawie korekty uchwały nr XVIII/199/2020 z dnia 30 kwietnia 2020 r. w sprawie: 

wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadania inwestycyjnego planowanego 

przez Radę Dzielnicy X Swoszowice do realizacji w latach 2020 – 2021. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Andrzejowi Balickiemu Przewodniczącemu Komisji 

Budżetowej. 

 

Pan Andrzej Balicki przeczytał niniejszy projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

 

W dyskusji w sprawie niniejszego projektu uchwały udział wzięli: 

p. Elżbieta Dąbska, p. Rafał Oświęcimka. 

 

Po zakończonej dyskusji p. Przewodniczący poddał pod głosowanie niniejszy projekt 

uchwały. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – nie głosował, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, 

p. Dominik Galas – nie głosował, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota Kozak – za, 

p. Angelika Kuczaj – za, p. Wojciech Liszka – za, p. Andrzej Łatka – za, p. Artur Markiewicz 

– za, p. Tadeusz Murzyn – za, p. Anna Nazimek – za, p. Maciej Nazimek – za, p. Rafał 

Oświęcimka – za, p. Agnieszka Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam Rymont – 

za, p. Bożena Zając – za. 

19-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 2 osoby nie wzięły udziału 

w głosowaniu. 

Uchwała nr XXIX/286/2021 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Promocji, Kontaktów z 

Mieszkańcami i Kultury. 

Druk nr 302 

w sprawie rozszerzenia przedmiotu działania Komisji Promocji, Kontaktów 

z Mieszkańcami i Kultury Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Rafałowi Oświęcimce Przewodniczącemu Komisji 

Promocji, Kontaktów z Mieszkańcami i Kultury. 

 

Pan Rafał Oświęcimka przeczytał niniejszy projekt uchwały i uzasadnił jego przygotowanie. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

p. Przewodniczący, p. Artur Markiewicz. 
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Po zakończonej dyskusji p. Przewodniczący poddał pod głosowanie niniejszy projekt 

uchwały. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – nie głosował, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, 

p. Dominik Galas – nie głosował, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota Kozak – za, 

p. Angelika Kuczaj – za, p. Wojciech Liszka – za, p. Andrzej Łatka – za, p. Artur Markiewicz 

– za, p. Tadeusz Murzyn – za, p. Anna Nazimek – za, p. Maciej Nazimek – za, p. Rafał 

Oświęcimka – za, p. Agnieszka Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam Rymont – 

za, p. Bożena Zając – za. 

19-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 2 osoby nie wzięły udziału 

w głosowaniu. 

Uchwała nr XXIX/287/2021 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Infrastruktury Drogowej i ds. 

Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 303 

w sprawie nabycia do zasobów Gminy Miejskiej Kraków działek stanowiących pas 

drogowy ulicy Nałęczowskiej. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Tadeuszowi Murzynowi Przewodniczącemu Komisji 

Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych. 

 

Pan Tadeusz Murzyn przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję.  

 

Pan Rafał Oświęcimka omówił niniejszy projekt uchwały.  

 

Następnie p. Przewodniczący poddał go pod głosowanie. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – nie głosował, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, 

p. Dominik Galas – nie głosował, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota Kozak – za, 

p. Angelika Kuczaj – za, p. Wojciech Liszka – za, p. Andrzej Łatka – nie głosował, p. Artur 

Markiewicz – za, p. Tadeusz Murzyn – za, p. Anna Nazimek – za, p. Maciej Nazimek – za, 

p. Rafał Oświęcimka – za, p. Agnieszka Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam 

Rymont – za, p. Bożena Zając – za. 

18-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 3 osoby nie wzięły udziału 

w głosowaniu. 

Uchwała nr XXIX/288/2021 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Infrastruktury Drogowej i ds. 

Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 304 

w sprawie nabycia do zasobów Gminy Miejskiej Kraków działek stanowiących pas 

drogowy ulicy Herbowej. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Tadeuszowi Murzynowi Przewodniczącemu Komisji 

Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych. 

 

Pan Tadeusz Murzyn przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  
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Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał 

niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – nie głosował, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, 

p. Dominik Galas – nie głosował, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota Kozak – za, 

p. Angelika Kuczaj – za, p. Wojciech Liszka – za, p. Andrzej Łatka – nie głosował, p. Artur 

Markiewicz – za, p. Tadeusz Murzyn – za, p. Anna Nazimek – za, p. Maciej Nazimek – za, 

p. Rafał Oświęcimka – za, p. Agnieszka Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam 

Rymont – za, p. Bożena Zając – za. 

18-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 3 osoby nie wzięły udziału 

w głosowaniu. 

Uchwała nr XXIX/289/2021 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Infrastruktury Drogowej i ds. 

Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 305 

w sprawie wydania opinii dot. wykonania sieci kanalizacyjnej dla mieszkańców ulicy 

Sawiczewskich w ramach Programu inwestycyjnego dla dzielnic Krakowa pn. „Budowa 

Infrastruktury Sanitarnej (BIS)”. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Tadeuszowi Murzynowi Przewodniczącemu Komisji 

Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych. 

 

Pan Tadeusz Murzyn przeczytał niniejszy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję.  

 

Pan Rafał Oświęcimka omówił niniejszy projekt uchwały.  

 

Następnie p. Przewodniczący poddał go pod głosowanie. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – nie głosował, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, 

p. Dominik Galas – nie głosował, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota Kozak – za, 

p. Angelika Kuczaj – nie głosowała, p. Wojciech Liszka – za, p. Andrzej Łatka – za, p. Artur 

Markiewicz – za, p. Tadeusz Murzyn – za, p. Anna Nazimek – za, p. Maciej Nazimek – za, 

p. Rafał Oświęcimka – za, p. Agnieszka Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam 

Rymont – za, p. Bożena Zając – za. 

18-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 3 osoby nie wzięły udziału 

w głosowaniu. 

Uchwała nr XXIX/290/2021 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Infrastruktury Drogowej i ds. 

Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 306 

w sprawie utworzenia strefy zamieszkania w ciągu ul. Smoleńskiego na odcinku od 

skrzyżowania z ul. Inicjatywy Lokalnej do ul. Dzikiej Róży, z zastosowaniem szykan 

drogowych. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Tadeuszowi Murzynowi Przewodniczącemu Komisji 

Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych. 
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Pan Tadeusz Murzyn przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję.  

 

W dyskusji udział wzięli: 

p. Rafał Oświęcimka, p. Konrad Kaczmarczyk, p. Adam Rymont, p. Konrad Kaczmarczyk, 

p. Rafał Oświęcimka, p. Angelika Kuczaj, p. Konrad Kaczmarczyk, p. Angelika Kuczaj, 

p. Józef Dziedzic, p. Konrad Kaczmarczyk, p. Przewodniczący, p. Agnieszka Pogoda-Tota. 

 

Podczas dyskusji wyjaśniono m.in., iż niniejszy wniosek jest zgodny z wolą mieszkańców ul. 

Smoleńskiego. Omówiono również kwestie uciążliwości związanej z progami zwalniającymi 

oraz szykanami drogowymi. 

Po zakończonej dyskusji p. Przewodniczący poddał pod głosowanie niniejszy projekt 

uchwały. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – nie głosował, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – 

wstrzymujący, p. Dominik Galas – nie głosował, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota 

Kozak – wstrzymujący, p. Angelika Kuczaj – za, p. Wojciech Liszka – za, p. Andrzej Łatka – 

nie głosował, p. Artur Markiewicz – wstrzymujący, p. Tadeusz Murzyn – za, p. Anna 

Nazimek – za, p. Maciej Nazimek – za, p. Rafał Oświęcimka – wstrzymujący, p. Agnieszka 

Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam Rymont – wstrzymujący, p. Bożena Zając 

– wstrzymujący. 

12-głosów za, 0-głosów przeciw, 6-głosów wstrzymujących się. 3 osoby nie wzięły udziału 

w głosowaniu. 

Uchwała nr XXIX/291/2021 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Infrastruktury Drogowej i ds. 

Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 307 

w sprawie wydania opinii dot. wprowadzenia oznakowania „zakaz zatrzymywania się” 

na drodze wewnętrznej ul. Libertowskiej. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Tadeuszowi Murzynowi Przewodniczącemu Komisji 

Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych. 

 

Pan Tadeusz Murzyn przeczytał niniejszy projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję.  

 

Pani Angelika Kuczaj omówiła niniejszy projekt uchwały. 

 

Następnie p. Przewodniczący poddał go pod głosowanie. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – nie głosował, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, 

p. Dominik Galas – nie głosował, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota Kozak – za, 

p. Angelika Kuczaj – za, p. Wojciech Liszka – za, p. Andrzej Łatka – nie głosował, p. Artur 

Markiewicz – za, p. Tadeusz Murzyn – za, p. Anna Nazimek – za, p. Maciej Nazimek – 

wstrzymujący, p. Rafał Oświęcimka – za, p. Agnieszka Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – 

za, p. Adam Rymont – za, p. Bożena Zając – za. 
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17-głosów za, 0-głosów przeciw, 1-głos wstrzymujący się. 3 osoby nie wzięły udziału 

w głosowaniu. 

Uchwała nr XXIX/292/2021 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Infrastruktury Drogowej i ds. 

Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 308 

w sprawie wprowadzenia nowego oznakowania drogowego na ul. Księżycowej. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Tadeuszowi Murzynowi Przewodniczącemu Komisji 

Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych. 

 

Pan Tadeusz Murzyn przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję.  

 

Pani Agnieszka Pogoda-Tota omówiła niniejszy projekt uchwały. 

 

Następnie p. Przewodniczący poddał go pod głosowanie. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – nie głosował, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, 

p. Dominik Galas – nie głosował, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota Kozak – za, 

p. Angelika Kuczaj – za, p. Wojciech Liszka – za, p. Andrzej Łatka – za, p. Artur Markiewicz 

– za, p. Tadeusz Murzyn – za, p. Anna Nazimek – za, p. Maciej Nazimek – za, p. Rafał 

Oświęcimka – za, p. Agnieszka Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam Rymont – 

za, p. Bożena Zając – za. 

19-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 2 osoby nie wzięły udziału 

w głosowaniu. 

Uchwała nr XXIX/293/2021 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Infrastruktury Drogowej i ds. 

Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 309 

w sprawie wydania opinii dot. zmiany organizacji ruchu na odcinku od wjazdu do 

Parku Maćka i Doroty do końca ślepej części ulicy Wichrowej. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Agnieszce Pogodzie-Tota. 

 

Pani Agnieszka Pogoda-Tota przeczytała niniejszy projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał 

niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – nie głosował, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, 

p. Dominik Galas – nie głosował, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota Kozak – za, 

p. Angelika Kuczaj – za, p. Wojciech Liszka – za, p. Andrzej Łatka – nie głosował, p. Artur 

Markiewicz – za, p. Tadeusz Murzyn – za, p. Anna Nazimek – za, p. Maciej Nazimek – za, 

p. Rafał Oświęcimka – za, p. Agnieszka Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam 

Rymont – za, p. Bożena Zając – za. 
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18-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 3 osoby nie wzięły udziału 

w głosowaniu. 

Uchwała nr XXIX/294/2021 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Infrastruktury Drogowej i ds. 

Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 310 

w sprawie wydania opinii dot. przesunięcia progu zwalniającego na ulicy Bluszczowej. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Agnieszce Pogodzie-Tota. 

 

Pani Agnieszka Pogoda-Tota przeczytała niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał 

niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – nie głosował, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, 

p. Dominik Galas – nie głosował, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota Kozak – za, 

p. Angelika Kuczaj – za, p. Wojciech Liszka – za, p. Andrzej Łatka – za, p. Artur Markiewicz 

– za, p. Tadeusz Murzyn – za, p. Anna Nazimek – za, p. Maciej Nazimek – za, p. Rafał 

Oświęcimka – za, p. Agnieszka Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam Rymont – 

wstrzymujący, p. Bożena Zając – wstrzymujący. 

17-głosów za, 0-głosów przeciw, 2-głosy wstrzymujące się. 2 osoby nie wzięły udziału 

w głosowaniu. 

Uchwała nr XXIX/295/2021 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Infrastruktury Drogowej i ds. 

Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 311 

w sprawie pozostawienia ruchu dwukierunkowego na ulicy Bluszczowej. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Agnieszce Pogodzie-Tota. 

 

Pani Agnieszka Pogoda-Tota przeczytała niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję.  

 

Pan Andrzej Balicki poruszył kwestię nazewnictwa wydziału UMK. 

 

Następnie p. Przewodniczący poddał niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – nie głosował, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, 

p. Dominik Galas – nie głosował, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota Kozak – za, 

p. Angelika Kuczaj – za, p. Wojciech Liszka – za, p. Andrzej Łatka – za, p. Artur Markiewicz 

– wstrzymujący, p. Tadeusz Murzyn – za, p. Anna Nazimek – za, p. Maciej Nazimek – za, 

p. Rafał Oświęcimka – za, p. Agnieszka Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam 

Rymont – za, p. Bożena Zając – za. 

18-głosów za, 0-głosów przeciw, 1-głos wstrzymujący się. 2 osoby nie wzięły udziału 

w głosowaniu. 

Uchwała nr XXIX/296/2021 została podjęta. 
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Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Infrastruktury Drogowej i ds. 

Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 312 

w sprawie wydania opinii dot. budowy budynku handlowo-usługowo-magazynowego 

wraz z infrastrukturą w rejonie ul. Smoleńskiego w Krakowie i ul. Świetlistej 

w Libertowie. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Agnieszce Pogodzie-Tota. 

 

Pani Agnieszka Pogoda-Tota przeczytała niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję.  

W dyskusji udział wzięli: 

p. Konrad Kaczmarczyk, p. Angelika Kuczaj, p. Przewodniczący, p. Angelika Kuczaj, 

p. Konrad Kaczmarczyk, p. Rafał Oświęcimka, p. Konrad Kaczmarczyk, p. Przewodniczący. 

 

Podczas dyskusji poruszono kwestie związane z parametrami i lokalizacją inwestycji. 

 

Pan Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy, celem przygotowania i dostarczenia poprawki 

na skrzynkę e-mail Rady Dzielnicy X. 

 

(po przerwie) 

 

Pan Przewodniczący wznowił obrady i przeczytał poprawkę przesłaną przez p. Konrada 

Kaczmarczyka. Następnie otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji 

poddał ww. poprawkę pod głosowanie. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – 

wstrzymujący, p. Grzegorz Dmytrzak – nie głosował, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic 

– wstrzymujący, p. Dominik Galas – nie głosował, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota 

Kozak – nie głosowała, p. Angelika Kuczaj – wstrzymujący, p. Wojciech Liszka – za, 

p. Andrzej Łatka – nie głosował, p. Artur Markiewicz – nie głosował, p. Tadeusz Murzyn – 

za, p. Anna Nazimek – za, p. Maciej Nazimek – za, p. Rafał Oświęcimka – za, p. Agnieszka 

Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam Rymont – za, p. Bożena Zając – 

wstrzymujący. 

12-głosów za, 0-głosów przeciw, 4-głosy wstrzymujące się. 5 osób nie wzięło udziału 

w głosowaniu. 

Poprawka została przyjęta. 

 

Następnie p. Przewodniczący poddał go pod głosowanie niniejszy projekt uchwały 

z uwzględnieniem przyjętej poprawki. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – 

wstrzymujący, p. Grzegorz Dmytrzak – nie głosował, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic 

– wstrzymujący, p. Dominik Galas – nie głosował, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota 

Kozak – nie głosowała, p. Angelika Kuczaj – wstrzymujący, p. Wojciech Liszka – za, 

p. Andrzej Łatka – za, p. Artur Markiewicz – nie głosował, p. Tadeusz Murzyn – za, p. Anna 

Nazimek – za, p. Maciej Nazimek – za, p. Rafał Oświęcimka – za, p. Agnieszka Pogoda-Tota 

– za, p. Dariusz Rejek – za, p. Adam Rymont – za, p. Bożena Zając – wstrzymujący. 
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13-głosów za, 0-głosów przeciw, 4-głosy wstrzymujące się. 4 osoby nie wzięły udziału 

w głosowaniu. 

Uchwała nr XXIX/297/2021 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Infrastruktury Drogowej i ds. 

Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 313 

w sprawie wydania opinii dot. budowy budynku biurowo-usługowo-handlowo-

mieszkalnego wraz z infrastrukturą przy ul. Zakopiańskiej 167-165 w Krakowie. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Agnieszce Pogodzie-Tota. 

 

Pani Agnieszka Pogoda-Tota przeczytała niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał 

niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – nie głosował, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, 

p. Dominik Galas – nie głosował, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota Kozak – nie 

głosowała, p. Angelika Kuczaj – za, p. Wojciech Liszka – za, p. Andrzej Łatka – za, p. Artur 

Markiewicz – nie głosował, p. Tadeusz Murzyn – za, p. Anna Nazimek – za, p. Maciej 

Nazimek – za, p. Rafał Oświęcimka – za, p. Agnieszka Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – 

za, p. Adam Rymont – nie głosował, p. Bożena Zając – za. 

16-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 5 osób nie wzięły udziału 

w głosowaniu. 

Uchwała nr XXIX/298/2021 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Infrastruktury Drogowej i ds. 

Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 314 

w sprawie montażu luster drogowych na ul. Bluszczowej. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Agnieszce Pogodzie-Tota. 

 

Pani Agnieszka Pogoda-Tota przeczytała niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał 

niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – nie głosował, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, 

p. Dominik Galas – nie głosował, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota Kozak – nie 

głosowała, p. Angelika Kuczaj – za, p. Wojciech Liszka – za, p. Andrzej Łatka – za, p. Artur 

Markiewicz – nie głosował, p. Tadeusz Murzyn – za, p. Anna Nazimek – za, p. Maciej 

Nazimek – za, p. Rafał Oświęcimka – za, p. Agnieszka Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – 

za, p. Adam Rymont – za, p. Bożena Zając – za. 

17-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 4 osoby nie wzięły udziału 

w głosowaniu. 

Uchwała nr XXIX/299/2021 została podjęta. 
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Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Infrastruktury Drogowej i ds. 

Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 315 

w sprawie wydania opinii dot. wydzierżawienia nieruchomości przy ul. Lusińskiej. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Agnieszce Pogodzie-Tota. 

 

Pani Agnieszka Pogoda-Tota przeczytała niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję.  

 

W dyskusji w sprawie niniejszego projektu uchwały udział wzięli: 

p. Dariusz Rejek, p. Bożena Zając, p. Dariusz Rejek, p. Bożena Zając, p. Agnieszka Pogoda-

Tota, p. Józef Dziedzic. 

 

Po zakończonej dyskusji p. Przewodniczący poddał niniejszy projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – nie głosował, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, 

p. Dominik Galas – nie głosował, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota Kozak – nie 

głosowała, p. Angelika Kuczaj – za, p. Wojciech Liszka – za, p. Andrzej Łatka – za, p. Artur 

Markiewicz – nie głosował, p. Tadeusz Murzyn – za, p. Anna Nazimek – za, p. Maciej 

Nazimek – wstrzymujący, p. Rafał Oświęcimka – za, p. Agnieszka Pogoda-Tota – za, 

p. Dariusz Rejek – wstrzymujący, p. Adam Rymont – za, p. Bożena Zając – za. 

15-głosów za, 0-głosów przeciw, 2-głosy wstrzymujące się. 4 osoby nie wzięły udziału 

w głosowaniu. 

Uchwała nr XXIX/300/2021 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Inicjatyw Lokalnych i ds. 

Budżetu Obywatelskiego. 

Druk nr 316 

w sprawie przystąpienia do VIII edycji Budżetu Obywatelskiego w roku 2021. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Konradowi Kaczmarczykowi Przewodniczącemu Komisji 

Inicjatyw Lokalnych i ds. BO. 

 

Pan Konrad Kaczmarczyk Przewodniczący Komisji Inicjatywy Lokalnej i ds. Budżetu 

Obywatelskiego przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał 

niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: p. Andrzej Adamus – za, p. Andrzej Balicki – za, p. Elżbieta Dąbska – za, 

p. Grzegorz Dmytrzak – nie głosował, p. Andrzej Drąg – za, p. Józef Dziedzic – za, 

p. Dominik Galas – nie głosował, p. Konrad Kaczmarczyk – za, p. Dorota Kozak – nie 

głosowała, p. Angelika Kuczaj – za, p. Wojciech Liszka – za, p. Andrzej Łatka – za, p. Artur 

Markiewicz – nie głosował, p. Tadeusz Murzyn – za, p. Anna Nazimek – za, p. Maciej 

Nazimek – za, p. Rafał Oświęcimka – za, p. Agnieszka Pogoda-Tota – za, p. Dariusz Rejek – 

za, p. Adam Rymont – za, p. Bożena Zając – za. 
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17-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 4 osoby nie wzięły udziału 

w głosowaniu. 

Uchwała nr XXIX/301/2021 została podjęta. 

 

Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu. 

Ad. 4 Oświadczenia i komunikaty. 

Pan Przewodniczący zapytał się, czy ktoś chciałby zabrać głos. 

 

Pan Andrzej Balicki poinformował wszystkich o wysokości środków, które zgodnie 

z Zarządzeniem Prezydentem Miasta Krakowa zostały oddane do dyspozycji Rady Dzielnicy 

X na 2022 rok. 

 

Pani Angelika Kuczaj poruszyła kwestie związane z organizacją sesji stacjonarno-zdalnych. 

 

W dyskusji w powyższej sprawie udział wzięli: 

p. Rafał Oświęcimka, p. Agnieszka Pogoda-Tota, p. Dariusz Rejek, p. Przewodniczący, 

p. Andrzej Drąg, p. Angelika Kuczaj, p. Przewodniczący, p. Agnieszka Pogoda-Tota, 

p. Przewodniczący, p. Dorota Kozak, p. Angelika Kuczaj, p. Agnieszka Pogoda-Tota, 

p. Andrzej Adamus, p. Andrzej Drąg, p. Adam Rymont. 

 

Po zakończonej dyskusji p. Przewodniczący złożył wszystkim życzenia świąteczne 

i zakończył sesję słowami „Zamykam XXIX sesję nadzwyczajną Rady Dzielnicy X 

Swoszowice” zwołaną na 24 marca 2021 r. na godz. 16.45 w trybie zdalno-stacjonarnym. 

 

Koniec sesji godzina 21:25. 

 

Protokolant:                                                                 Prowadzący obrady: 

Adam Kan                Przewodniczący Rady i Zarządu 

Dzielnicy X Swoszowice 

 

      Maciej Nazimek 


